
HDMI切换器 3口带遥控切换器 三进一出切换器 三口切换器

产品名称 HDMI切换器 3口带遥控切换器 三进一出切换器
三口切换器

公司名称 深圳市亿成时代电子有限公司

价格 35.00/套

规格参数 品牌:yc
型号:hdmiswitch003
类型:hdmiswitch(高清切换器）

公司地址 深圳市宝安区民治街道向南四区20栋403（办公
场所）

联系电话  15815591839

产品详情

3x1 hdmi switcher (mini type)

introduction

this is a kind of high performance hdmi switcher (mini type).it is compatible well for hd-dvd, stv, ps3, xbox36etc.the
multiple resolutions is can be up to 1080p.this kind of the hdmi amplifier switcher not only has the key-press-
switching function, but also has the ir remote control and intelligent function.that is to say, as soon as the power
supply of the source equipment is switched ,this switcher will respond automatically.

features:support hdmi 1.3bfull hd 1080psupport 12-bit deep colorhigh performance up to 2.5gbpssupports 25meters
hdmi cable on both ends of the switcher

no power needed(if the input equipment is standard,otherwise power 

"厂家直销HDMI切换器 3口带遥控切换器 三进一出切换器
三口切换器"的类型为HDMISWITCH(高清切换器），型号是HDMISWITCH003，品牌为YC
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